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 PREDMET: Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 1/2022.-2026. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 sjednice Upravnog odbora održane u subotu, 3. prosinca 2022. u 9:30 sati u prostorima Hrvatskog 

olimpijskog odbora u Zagrebu.  

 

Prisutni članovi: Hrvoje Tisaj, Kristijan Landeka, Branko Carević, Josip Mladin Živković, Tomas 

Marinović (zoom) i Sanja Kišiček (zoom) 

 

Ostali prisutni: Dorijan Pavliša (glavni tajnik), Bojan Dujković (izbornik), Željko Bijuk (koordinator 

razvoja WT), Ivan Pavić (predsjednik NO), Nataša Preis-Bedenik (teh.tajnica) 

 

Za sjednicu predložen sljedeći dnevni red:  

 

1. Analiza trenutnog stanja sustava HTS-a po točkama: 

a. Stručni dio / Reprezentacija; 

b. Stručni dio razvoj; 

c. Sustav natjecanja HTS-a; 

d. Sudačko tehnička organizacija; 

e. Financijsko stanje HTS-a za razdoblje 1.1. - 30.11.2022. 

2. Terminski plan za pripremu predstojećih aktivnosti u najavi nadopuna i promjena: 

a. Sustav natjecanja i POUN; 

b. Pravilnik vrednovanja klubova; 

c. Kalendar natjecanja HTS-a 2023; 

d. Programska Skupština HTS-a za 2023; 

e. Proglašenje za 2021.  

3. Razno  

 

Predsjednik Hrvoje Tisaj pozdravio je sve prisutne i stavio dnevni red na glasanje. Dnevni red je 

usvojen sa šest glasova za, nula suzdržanih i nula protiv.  
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Rasprava po točkama Dnevnog reda: 

1. Analiza trenutnog stanja sustava HTS-a po točkama 

 

Predsjednik Hrvoje Tisaj proučio je ranije dostavljene materijale te istaknuo da postoji mnogo 

dobrih prijedloga koje treba detaljno analizirati i vidjeti koje će od njih donijeti novi val triatlonu. Jedan 

od po njemu ključnih faktora koji nisu iskorišteni je i prisutni koordinator razvojnog odjela Željko Bijuk 

koji nam može dati smjernice za rad. Svi mislimo da radimo ono što je dobro, ali može biti bolje. Jedna 

od bitnih karika je upravo ta suradnja.  

Izbornik Dujković je ukratko upoznao prisutne sa nasljeđem 2021. godine koja je bila konfuzna i 

spora zbog procedura vezanih uz stručnu komisiju. Osim kriterija koji su doneseni, Izbornik je sastavio 

i dodatne dokumente . Nakon raspuštanja SK odluke je donosio samostalno, komunikacija je bila sa 

uredom oko same organizacije odlaska na natjecanja. GT Dorijan Pavliša je podsjetio je na važnost 

utvrđivanja načina rada: treba se detektirati kako i na koji način je do sada rađeno i koji bi bili modusi 

za poboljšanje stručnog dijela. Dujković predlaže tim ljudi koji ne bi nazvao stručni komisija nego 

stručni tim. Živković je spomenuo primjer plivačkog kuba te definiranja ideja-vodilja za rad odnosno 

smjernice za rad trenera.  

Željko Bijuk je predstavio jedan od razvojnih programa za saveze: Europe Partnership program :  za 

sad su povezane Engleska i Island; Slovenija i Irska; Švicarska i Luksemburg – zemlje koje su 

mentorirane i zemlje mentori: radi se zajednički, u etapama: skeniranje, vizija, strategija, struktura 

rada i td. Za 2023. godinu će biti raspisan program-natječaj pa se možemo javiti i na to, no  Željko je 

predložio je da se javimo mimo rokova sa dopisom Development odjelu sa željom da se uključimo i ne 

smatra da će to biti problem.  

 

a. Stručni dio / Reprezentacija; 

Pristutnima je GT pojasnio trenutni status trenera za razvoj sporta Bojana Dujkovića: HOO 

sufinancira rad kroz program trenera za razvoj sporta na razini od 84 000,00 kuna godišnje i nama se 

taj ugovor obnavlja svake godine. Tisaj je zaključio da je ono što nije dobro je da se čitavo vrijeme čeka 

novac HOO-a, sa čim se Dorijan složio. Angažman Bojana Dujkovića na razini matičnog kluba je u 

punom opsegu te se u budućnosti mora planirati veće uključivanje trenera sportaša u akcije 

reprezentacije.  

 Dujković je ukratko predstavio dio planova za 2023. godinu:  

- Ivana Granoša -  naša vodeća seniorka kojoj je cilj kroz Top 100 ući  u WT developmet za Los 

Angeles 

- Development OIM Dakar  

-  Suradnja sa zemljama u okruženju – osim Balkana  

- HTL je podigao kvalitetu natjecanja, dolazili su i strani natjecatelji – ali nitko nije radio na 

brendiranju, a mi smo sve brendirali osim HTL-a i svi, uključujući izbornika, smatraju da na tome 

treba poraditi.  
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- Puna potpora sportašici Ivani Granoši koja pokazuje konstantan rast kako u kvaliteti nastupa 

tako i u skupljanju bodova što dovodi do rasta na ET i WT ljestvicama te u budućnosti postaje 

ozbiljan olimpijski kandidat 

- Daljnje povećanje broja nastupa juniorske reprezentacije te pokušaj plasiranja u top 15 ranking 

liste te ulazak sportaša u Razvojne programe HOO-a 

- Obaveza nastupa sportaša na akciji juniora – svi reprezentativci na svim utrkama  

- Zadržavanje kriterija za ulazak u reprezentaciju s promjenom da sportaš koji je u prethodnoj 

godini osvojio bodove ima neupitan status na minimalno 2 utrke ukoliko kroz rezultate na 

testiranju pokaže zadržavanje kvalitete 

- Omogućavanje samostalnog financiranja utrka van plana reprezentacije sportašima koji imaju 

zadovoljen minimalno jedan kriterij 

- Održavanje testiranja 

- Održavanje priprema reprezentacije sa uključivanjem svih trenera koji imaju sportaše u istoj 

- Uključivanje trenera koji imaju svoje sportaše u akcije reprezentacije  

 

b. Stručni dio razvoj; 

 

Novost u 2022. je bilo uvođenje Youth programa koji je na kraju filtrirao sportaše koji su išli na 

EP. Sustav se pokazao kao dobar i Dujković smatra da bi se taj dio trebao zadržati uz moguća povećanja 

broja utrka ili broja sportaša. U 2023. će biti program malo drugačije jer je EYP u 7 mjesecu.  

- Razvojni kampovi : planirano je održavanje istih dva puta godišnje s realnim cijenama za te 

kampove;  Otvoren je i po pitanju suradnje sa susjednim zemljama u smislu zajedničkih 

priprema (Italija, Slovenija, Srbija i Mađarska) 

- edukacija naših trenera ETU 1, ETU 2; u 2023. godini bi se projekt mogao dovesti u Hrvatsku; 

Bijuk je predložio Pulu kao najjednostavniju lokaciju za organizaciju s obzirom na kombinaciju 

bazena, smještaja i sportskih objekata koji su poznati i njemu i Bojanu i već imaju iskustva 

organizacije . GT Pavliša je ukratko prezentirao edukacije trenera na toj razini od 2008. godine 

naovamo te edukacije trenera na KIF-u; upoznao je članove UO-a s problematikom priznavanja 

diploma WT-a kao necertificiranog programa, unatoč njihovoj izvrsnosti. Bijuk je naveo da se u 

toj edukaciji svašta promijenilo: novi sustav edukacija trenera uključuje mjesec i pol rada pa 5 

dana intenzivnog tečaja i ispit koji se mora revalidirati svake godine te je istaknuo pristup HUB-

u na kojem se svakodnevno pojavljuju novi materijali, otvorena je komunikacija s trenerima. 

Sanja Kišiček smatra da edukacije u inozemstvu ne donose dugoročnu povratnu korist;  

možemo stvoriti više prilika za razvoj u Hrvatskoj gdje učimo od naših najstručnijih i 

najobrazovanijih trenera te nudimo nekoliko modula za edukacije svake godine, pogotovo u 
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području rada s djecom i razvojem bike vještina,  time razvijamo  triatlon i stvaramo osjećaj 

zajedništva i recipročnih mentorstava gdje učimo jedni od drugih, što ne isključuje edukacije u 

inozemstvu, ali moramo naći način kako da ih integriramo u naš sustav i učinimo pristupačnijim 

široj masi trenera, što je mnogo učinkovitije dugoročno.  

- Promjene sustava natjecanja za mlađe dobne kategorije  

- Daljnje uključivanje trenera i suradnja sa trenerima drugih sportova (atletika, plivanje, 

biciklizam) 

- Nastavak rada na Youth programu te ovisno o mogućnostima proširenje istoga u vidu slanja 

većeg broja sportaša 

- Detaljna analiza klubova pod okriljem HTS-a 

- U budućnosti: unificiranje prezentacije sporta s kojim bi se išlo u osnovne škole i sportske 

udruge na lokacijama gdje je to moguće 

 

c. Sustav natjecanja HTS-a; 

 

Josip Mladin Živković istaknuo da prije predlaganja bilo kakvih promjena u segmentu sustava 

natjecanja treba jasno definirati cilj Saveza i napraviti smjernice za promjene sustava i dati zadatke 

pojedincima. Dujković sa dugogodišnjim iskustvom od natjecatelja, člana kluba, trenera i izbornika 

smatra da nemamo adekvatan razvoj i nemamo seniore:  u nekom ključnom trenutku gubimo brojeve 

sportaša na natjecanjima. Istaknuo je da su kategorijama U7, U9 i U11 prvi, osnovni i jednini cilj je 

zabava i usvajanje znanja, vještina i sposobnosti te predlaže da se u budućnosti na natjecanjima 

osmisle liste rezultata natjecanju po startnom broju i samo finišerske medalje te da se definiraju regije 

i regionalna prvenstvo kao najviša razina. Dalje, sa stručne strane praćenja fiziološkog razvoja sportaša 

i velikih razlika u tim godinama predlaže da se u sustav natjecanja doda disciplina skraćenog super 

sprinta za kategoriju U13, zasebna natjecanja, da bi se omogućilo da U15 i dalje ostane otvorena 

kategorija, a sa čime su se svi prisutni složili. Nakon dodatnih rasprava o svakom pojedinom segmentu, 

Sudačko-tehnička organizacija dobila je upute da izradi prijedlog promjena POUN-a prema sljedećim 

smjernicama:  

1. HTL:  uvjet za nastup na finalu / PH za kat. U13/U15 – 1 utrka 

2. HTL  dodavanje medalja i proglašenja za kategorije: u17/u19/u23/  

3. Osmišljavanje posljedica nedolaska na natjecanja 

4. Definiranje rokova plaćanja sudačkog osoblja i Redefiniranje rada TO-a na utrkama  

5. Omogućavanjem svim strancima određene kvalitete da nastupaju na HTL-u i otvorenoj utrci 

PH 

6. Unifikacija utrka HTL-a – pomoć organizatorima;  

7. Otvaranje mogućnosti organizacije privatnim odnosno profesionalnim organizatorima – 

regulirati kroz natječaj za organizatore natjecanja 
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8. Koordinacija ureda - redefiniranje kanala komunikacije –  

9. Redefiniranje uloge povjerenika natjecanja, dužnosti i naknada 

10. Predložiti kotizaciju za organizaciju natjecanja koja bi pokrivala putni trošak i smještaj 

TD-a ma natjecanjima.  

 

 

d. Sudačko tehnička organizacija; 

 

U raspravi vezanoj za sadašnju STO konstatirana je potreba za povećanjem broja TO-a na razini 

klubova, osobito klubova – organizatora i pronalaženje voditelja u regijama. Ivan Pavić smatra da je 

standard na trkama je upitan i treba ga podići te podržava nabavku opreme koja je dio promidžbe HTS-

a.  Također, podržava i ideju uvođenja najavljivača na  natjecanja najviše razine, a što bi bila obaveza 

organizatora te možda predložiti ili imenovati jednog za čitavu sezonu.  

 

e. Financijsko stanje HTS-a za razdoblje 1.1. - 30.11.2022. 

 

Dorijan Pavliša prezentirao je tranzitivno izvješće financije po segmentima: HOO, vlastiti program. 

Raspravljalo se o načinima na koje se sve može rasporediti budžet i kombinirati taj budžet sa 

ulaganjima sportaša, kluba i obitelji.  

 

2. Terminski plan za pripremu predstojećih aktivnosti u najavi nadopuna i promjena: 

 

a. Sustav natjecanja i POUN; 

Članovi STK izraditi će prijedlog izmjena POUN-a prema dobivanim smjernicama: Josip Mladin 

Živković tekstualni dio, Nataša Preis-Bedenik tablice kategorija i usklađivanje s pravilnikom WT u 

disciplinama i distancama. Nakon usvajanja elektronskim putem, Ured HTS-a će prijedlog poslati na 

klubove za raspravu koja će biti održana prije sjednice Skupštine.  

 

b. Pravilnik o vrednovanja klubova; 

Dorijan Pavliša obavijestio je članove UO-a da su u ranijem razdoblju u zatraženom roku 

prijedloge izmjena pravilnika o vrednovanju klubova dostavili TK Swibir, TK Petar Zrinski i TSPGŽ-a. 

Prijedlozi su napravljeni u formatu u kojem ih se ne može direktno uspoređivati jer nisu sva tri rađena 

po točkama.+ te je zaključeno da će na raspravu klubovima biti poslani u izvornom obliku. 

  

c. Kalendar natjecanja HTS-a 2023; 

Ured HTS-a izradit će dokumentaciju za natječaj na osnovu prošlogodišnjeg natječaja s 

minimalnim izmjenama vezanima uz discipline i datume, a koji će biti poslan na klubove nakon 

rasprave o novom POUN-u i prema ev. usvojenim promjenama.   
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d. Programska Skupština HTS-a za 2023; 

S obzirom na raspoložive datume u kalendaru i sjednicu Skupštine HOO-a, predložen je datum 

Skupštine 17.12.2022. godine.  

 

 

e. Proglašenje za 2021.  

 

Nakon kraće rasprave, predloženo je za zbog kratkog roka i obimne pripreme materijala za 

nadolazeću Skupštinu, proglašenje sportašice i sportaša za 2021. godinu neće biti održano na 

Skupštini, već će naknadno biti određen datum kada će se proglasiti pobjednici HTL-a za 2021. i 2022. 

godinu početkom 2023. Točan datum će biti naknadno određen.    

 

 

U Zagrebu,  3.12.2022. 

 

 

 

Hrvoje Tisaj   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 
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